
 
     R O M Â N I A 

    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr. 10849 din 13.05.2024 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 25 aprilie 2024, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 
de 25 aprilie 2024 se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 
utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin 
Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.221 din 
18.04.2024 a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă 
ordinară la data de 25 aprilie 2024, orele 1430. Consilierii judeţeni au fost 
convocaţi în scris, prin invitaţie transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu 
privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul instituţiei şi publicat pe site-
ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

* 
Ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

domnul Președinte Emil Radu Moldovan, iar prezența este făcută prin apel 
nominal.  

La ședință sunt prezenţi 29 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel 
Doru, doamna Calo Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-
Maria, domnul Coman Samuel-Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, 
domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-
Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul 
Galeș Florin-Grigore, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Kecskés-Simionca 
Tiberiu-Ciprian, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-
Macedon, domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul 
Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus 
Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Scuturici Gheorghe, domnul 
Sbîrciu Călin, doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.   

Lipsește de la ședință domnul consilier județean Ganea Octavian-Mihai. 
* 

Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 
județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate 
al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Parasca Duța-Rafila - director 
executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - director executiv, doamna Hasnăș 
Veronica - șef serviciu, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Ceuca 
Gabriela-Adriana - șef serviciu, doamna Borșa Luminița - șef serviciu, doamna 
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Țigăuan Susana-Savestița - șef serviciu, doamna Suciu Reluța-Maria - consilier 
superior, doamna Nicoară Maria - consilier superior, domnul Spân George-
Marian - consilier principal și doamna Neamțiu Oana-Ancuța - consilier cabinet 
președinte. 
  Au fost invitați la ședință și sunt prezenți: doamna Rus Delia-Claudia - 
directorul general al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Bistrița-Năsăud și domnul Șandru Ion - director general al Societății AQUABIS 
S.A.  

* 
În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, au 

fost înscrise 11 proiecte de hotărâri, precum și procesul-verbal al ședinței 
ordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.03.2024 și 
procesul-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
din data de 04.04.2024. 

La data de 22.04.2024, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectelor care vor beneficia de 
finanțare nerambursabilă din bugetul județului Bistrița-Năsăud în anul 2024. 

Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de faptul că Rapoartele privind 
rezultatele procedurii de selecție a proiectelor au fost comunicate în perioada 
19.04.2024-22.04.2024, aprobarea listelor de proiecte care vor beneficia de 
finanțare nerambursabilă are prevăzută perioada 25.04.-30.04.2024, conform 
Calendarului sesiunii de selecție a proiectelor care beneficiază de finanțare 
nerambursabilă pe anul 2024, aprobat de Președintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud. 

Proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile prevăzute 
de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

 
* 

 (Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sărut-mâinile! Bună ziua, stimați colegi! Mă bucur să vă revăd. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 29, plus președintele 

consiliului județean, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfășurare a ședinței ordinare a consiliului județean.  

Proiectul ordinii de zi cu suplimentare: 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.03.2024 
 

2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 04.04.2024 
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3. Proiect de hotărâre nr.IX/7700 din 01.04.2024 privind aprobarea 
Planului de menţinere a calităţii aerului în judeţul Bistriţa-Năsăud, 
2023-2027 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

4. Proiect de hotărâre nr.VIII/7705 din 01.04.2024 privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în domeniul 
public al comunei Mărișelu a bunurilor aferente infrastructurii 
punctelor de colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate 
publică a comunei Mărișelu, în cadrul proiectului „Sistem de 
management integrat al deșeurilor solide în judeţul Bistriţa-Năsăud” 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

5. Proiect de hotărâre nr.VIII/7707 din 01.04.2024  privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în domeniul 
public al comunei Leșu a bunurilor aferente infrastructurii punctelor de 
colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate publică a 
comunei Leșu, în cadrul proiectului „Sistem de management integrat al 
deșeurilor solide în judeţul Bistriţa-Năsăud” 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

6. Proiect de hotărâre nr.VIII/9282 din 18.04.2024 privind aprobarea 
execuţiei bugetului judeţului Bistriţa-Năsăud pentru trimestrul I al 
anului 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/8734 din 11.04.2024 pentru 
completarea Anexei nr.9 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.207/2023 privind stabilirea taxelor speciale și a tarifelor 
percepute în anul 2024 de Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud şi 
instituțiile subordonate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

8. Proiect de hotărâre nr.IX/8021 din 03.04.2024 privind aprobarea 
Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a indicatorilor 
tehnico-economici aferenţi obiectivului de investiții: „Construire pod 
pe DJ 154 D, km 0+155 - Domnești, județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

9. Proiect de hotărâre nr.VIII/9288 din 18.04.2024 privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție și a indicatorilor 
tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții: „Pod pe DJ 172, 
km 39+487, peste râul Țibleș, la Poienile Zagrei, județul Bistriţa-
Năsăud” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

10. Proiect de hotărâre nr.VIII/9049 din 16.04.2024 privind aprobarea 
dezlipirii imobilelor-terenuri, situate în localitatea Posmuș, înscrise în 
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C.F. nr.30953 Șieu, C.F. nr.30937 Șieu și C.F. nr.30952 Șieu, 
proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

11. Proiect de hotărâre nr.VIII/8926 din 15.04.2024 privind acordarea 
mandatului special reprezentantului Județului Bistrița-Năsăud în 
Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea AQUABIS S.A. Bistrița 
pentru a vota modificarea Actului constitutiv al societății 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

12. Proiect de hotărâre nr.IX/9225 din 17.04.2024 privind aprobarea 
costului mediu lunar de întreținere pentru persoanele adulte cu 
dizabilități rezidente în centrele din cadrul Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, pentru anul 
2024 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

13.  Proiect de hotărâre nr.VIII/9575 din 22.04.2024 privind 
aprobarea proiectelor care vor beneficia de finanțare nerambursabilă 
din bugetul județului Bistrița-Năsăud în anul 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

14. Diverse 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, la ordinea de zi? Dacă nu 

sunt, vă rog să votați.     
Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

ordinea de zi suplimentată a fost aprobată.  
Vă mulțumesc! 
(Nu a votat domnul consilier județean Coman Samuel-Leon.)  

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.03.2024 
 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  

Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 
procesul-verbal a fost aprobat. 

Vă mulțumesc! 
(Nu a votat doamna consilier județean Calo Viorica.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 04.04.2024 
 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  

Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc! 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.IX/7700 din 01.04.2024 privind 

aprobarea Planului de menţinere a calităţii aerului în judeţul Bistriţa-
Năsăud, 2023-2027 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
  Cu 29 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a 
fost adoptat. 

Mulțumesc! 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
4.  Proiect de hotărâre nr.VIII/7705 din 01.04.2024 privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în 
domeniul public al comunei Mărișelu a bunurilor aferente 
infrastructurii punctelor de colectare a deșeurilor realizate pe 
terenurile proprietate publică a comunei Mărișelu, în cadrul proiectului 
„Sistem de management integrat al deșeurilor solide în judeţul 
Bistriţa-Năsăud” 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 Mulțumesc! 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
5.  Proiect de hotărâre nr.VIII/7707 din 01.04.2024 privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în 
domeniul public al comunei Leșu a bunurilor aferente infrastructurii 
punctelor de colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate 
publică a comunei Leșu, în cadrul proiectului „Sistem de management 
integrat al deșeurilor solide în judeţul Bistriţa-Năsăud” 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 Mulțumesc! 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/9282 din 18.04.2024 privind 

aprobarea execuției bugetului județului Bistriţa-Năsăud pentru 
trimestrul I al anului 2024 
 Comisia de administrație - aviz favorabil 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

Comisia de urbanism - aviz favorabil 
 Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 24 de voturi „pentru”, 4 „abțineri” și 2 consilieri județeni care 

nu au votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(Au votat „abținere” următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, 

domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian și doamna 
Sigmirean Doina-Maria. Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Bertel 
Doru și domnul Sbîrciu Călin.)  

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/8734 din 11.04.2024 pentru 

completarea Anexei nr.9 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.207/2023 privind stabilirea taxelor speciale și a tarifelor 
percepute în anul 2024 de Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud şi 
instituțiile subordonate   

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de administrație - aviz favorabil 
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi. 
  Cu 25 de voturi „pentru” și 5 „abțineri”, proiectul de hotărâre a 
fost adoptat. 

Mulțumesc! 
(Au votat „abținere” următorii consilieri județeni: domnul Filipoiu Augustin-

Florinel, doamna Calo Viorica, domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea 
Vasile-Lucian și doamna Sigmirean Doina-Maria.)  

 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

 8. Proiect de hotărâre nr.IX/8021 din 03.04.2024 privind 
aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție şi a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții: 
„Construire pod pe DJ 154 D, km 0+155 - Domnești, județul Bistrița-
Năsăud” 

 Comisia economică - aviz favorabil 
 Comisia de urbanism - aviz favorabil  
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Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 29 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/9288 din 18.04.2024 privind 

aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții: „Pod 
pe DJ 172, km 39+487, peste râul Țibleș, la Poienile Zagrei, județul 
Bistriţa-Năsăud” 

 Comisia economică - aviz favorabil 
 Comisia de urbanism - aviz favorabil  
Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 29 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  10. Proiect de hotărâre nr.VIII/9049 din 16.04.2024 privind 
aprobarea dezlipirii imobilelor-terenuri, situate în localitatea Posmuș, 
înscrise în C.F. nr.30953 Șieu, C.F. nr.30937 Șieu și C.F. nr.30952 Șieu, 
proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
  Comisia de administrație - aviz favorabil 

 Comisia de urbanism - aviz favorabil 
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

 Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
 Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(Nu a votat doamna consilier județean Duca Simona-Elena.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  11. Proiect de hotărâre nr.VIII/8926 din 15.04.2024 privind 
acordarea mandatului special reprezentantului Județului Bistrița-
Năsăud în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea AQUABIS 
S.A. Bistrița pentru a vota modificarea Actului constitutiv al societății 
  Comisia de administrație - aviz favorabil  
  Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de urbanism - aviz favorabil 

 Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
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   Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 25 de voturi „pentru”, 4 „abțineri” și 1 consilier județean care 

nu a votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat „abținere” următorii consilieri județeni: domnul Moldovan Florin-

Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Rus Marin-Vasile și doamna 
Sigmirean Doina-Maria. Nu a votat doamna consilier județean Duca Simona-
Elena.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  12. Proiect de hotărâre nr.IX/9225 din 17.04.2024 privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere pentru persoanele 
adulte cu dizabilități rezidente în centrele din cadrul Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, pentru anul 
2024 
  Comisia de administrație - aviz favorabil 
  Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi.  

Cu 27 de voturi „pentru”, 2 „abțineri” și 1 consilier județean care 
nu a votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulțumesc! 
(Au votat „abținere” următorii consilieri județeni: domnul Pintea Vasile-

Lucian și doamna Sigmirean Doina-Maria. Nu a votat doamna consilier județean 
Duca Simona-Elena.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  13. Proiectul de hotărâre nr.VIII/9575 din 22.04.2024 privind 
aprobarea proiectelor care vor beneficia de finanțare nerambursabilă 
din bugetul județului Bistrița-Năsăud în anul 2024   
  Comisia economică - aviz favorabil  
  Comisia de urbanism - aviz favorabil  
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
  Intervenții? 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Da, dacă îmi dați voie. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Vă rog, doamna Calo. 
   Viorica Calo: - consilier județean - 

Domnule președinte, știți foarte bine că am făcut o propunere, înainte, la 
buget, la început, ca să se suplimenteze sau când s-au alocat cei 300 de mii de 
lei pentru toate proiectele pe toate domeniile, și am cerut suplimentare. Nu ați 
fost de acord. Ați văzut, precis și dumneavoastră, câte proiecte bune, culturale, 
s-au depus și bineînțeles că nu a ajuns suma de 25 de mii de lei. O sumă foarte 
mică alocată pentru proiectele culturale și din păcate a trebuit să înjumătățim 
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sumele la toate proiectele care s-au depus pe cultură. Nu prea am fost foarte de 
acord cu chestia aceasta, că sunt foarte mulți care, poate, nu o să-și poată duce 
proiectul până la capăt, cu toate că au fost înștiințați de sumele care se vor 
aloca și dânșii au fost de acord să primească și jumătate.  

Dar, gândiți-vă de acum încolo că ar trebui un pic mai mult alocat pentru 
cultură, că e bine, că trebuie să fim cu cultura la zi, nu numai cu sportul, să 
alocăm 205 mii de lei. Am văzut că s-a alocat și tot ce a rămas de la alte 
proiecte s-au băgat pe sport. Nu zice nimeni că nu trebuie să facem sport. Din 
contră sunt și eu foarte de acord că trebuie făcut sport, dar, mă gândesc 
domnule președinte că și cultura e foarte importantă pentru toată lumea. Cu 
toate că prima dată nu am fost de acord să se înjumătățească această sumă la 
toate proiectele, am să votez bineînțeles pentru, pentru că nu vreau să blochez 
proiectele acestea. Dar, pe viitor o să vă rog frumos să vă gândiți la o sumă, alta 
decât 25 de mii, pentru că în fiecare an cam aceeași sumă este alocată pentru 
cultură. Cu acest subiect am încheiat. 

M-am mirat că nu am primit nici un bună ziua,  din partea dumneavoastră, 
când ați făcut prezența. Mulțumesc.            

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Doamna Calo, sărut-mâna, să vă schimbați căștile, pentru că am început 
ședința cu „Sărut-mâinile! Bună ziua!” 
   Viorica Calo: - consilier județean - 
  Nu, nu, nu ... eu nu am cască, domnule președinte. Cască aveți 
dumneavoastră.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Bun, atunci difuzorul... 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Urmăriți pentru că ați spus că se înregistrează tot, dumneavoastră ați spus 
că toate ședințele se înregistrează. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Eu nu am spus nimic de înregistrare. 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Urmăriți când ați făcut prezența. Nu că m-ar durea, nu mă doare. Este o 
chestie minus pentru dumneavoastră că nu mă salutați și nu salutați o femeie. 
Mulțumesc.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Vă salut acum de 5 ori. Sărut-mâna doamna Calo, sărut-mâna doamna 
Calo, sărut-mâna doamna Calo, sărut-mâna doamna Calo, sărut-mâna doamna 
Calo, ca să nu-mi dați minus. Să compensez. 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Extraordinar! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Nu este un efort foarte mare pentru mine, că maică-mea, Dumnezeu să-i 
dea sănătate, m-a educat, de la 100 de metri când văd un om pe stradă, din 
Chintelnic, să-l salut de vreo 2-3 ori, ca sigur să mă audă. 
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    Viorica Calo: - consilier județean - 
  Corect. Da și astăzi m-ați văzut pe stradă și ați întors capul, nu m-ați 
salutat. 
   Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Iertați-mă, dar... 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Nu e nici o problemă că eu nu mă supăr. Sunt minusuri pentru 
dumneavoastră.  
  Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Iertați-mă, pentru că sunt doar un simplu om și sunt supus greșelii...  
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Da, corect. 
  Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Cu foarte multe probleme care mă frământă și s-ar putea să mai îmi scape 
câte ceva. Dar, profit că ne apropiem de săptămâna patimilor și trebuie să fiți 
mai indulgentă și să mă iertați dacă v-am greșit cu ceva.    
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Nu mi-ați greșit cu nimic, dar v-am spus, atenție că dumneavoastră.... 
    Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Bine, vă mai salut de 3 ori, sărut-mâna doamna Calo, sărut-mâna doamna 
Calo, sărut-mâna doamna Calo și pentru astăzi că nu v-am salutat.  
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Da, bine. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Bine. Acum întorcându-ne la problema pe care ați ridicat-o, sunt întru totul 
de acord cu dumneavoastră că resursele nu sunt îndestulătoare și cultura merită 
și mai mult sprijin decât consiliul județean îl oferă, finanțând cele mai 
importante instituții de cultură, Complexul Muzeal Bistrița-Năsăud, Centrul 
Județean pentru Cultură Bistrița-Năsăud și Biblioteca Județeană „George 
Coșbuc” Bistrița-Năsăud.  
  Datorită dumneavoastră, tuturor colegilor, avem instituții de cultură de cel 
mai înalt nivel, cu sedii dotate și cu condiții pentru cei care consumă cultură și 
pentru colegii noștri, foarte bune. Avem un proiect unic în România, Casa 
Colecțiilor, care este o bijuterie și care primește recenzii la cel mai înalt nivel, de 
la toți oamenii care o vizitează, și dacă Bunul Dumnezeu, doamna Calo, ne va da 
sănătate și ne vom mai regăsi la următorul buget, vă rog să-mi aduceți aminte și 
împreună cu colegii noștri, sper, să găsim soluții, să suplimentăm aceste fonduri. 
       Viorica Calo: - consilier județean - 
  Pentru discursul acesta, domnule președinte și pentru suplimentare, vă 
iert. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
  Apreciez foarte tare și o să intru în săptămâna patimilor mult mai liniștit. 
Mulțumesc frumos. 
  Dacă sunt alte intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi. 
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Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Vă mulțumesc! 
(Nu a votat doamna consilier județean Duca Simona-Elena.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

 18. Diverse. 
 Dacă sunt colegi care vor să intervină? Nu sunt. Vă mulțumesc frumos, vă 
doresc tuturor o după-masă plăcută! Sărut-mâinile, bună ziua! Sărut-mâna, 
doamna Calo! Sărbători binecuvântate și luminate la toți! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1448) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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